
Förslag 2018-04-29 1(1)

Inför förra säsongen, så gjordes en ändring policy för konsumtion under SM (inklusive alkohol).

ANALYS

Vi upplever att denna förändringen inte var förankrad med den stora massan dartspelare Sverige.

Generellt anser vi att vi skall ha liknande konsumtionsregler i Elitdarten Sverige, som övriga världen.

Vi anser att samma regler gällande att tillåta konsumtion, som gäller för övriga riksrankingtävlingar, skall gälla
åven för SM.

FÖRSLAG

Tillät konsumtion under SM, enligt samma regler som gäller i övrigt för Riksrankingtävlingar.

FÖRSLAGSSTÄLLARE

BAKGRUND

Stockholm Super Dart Club (SSDC).
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Inför denna säsong, så gjordes en ändring i Riksserien Elit (SM för lag), form av att slutspelet togs bort.

ANALYS

Vi upplever att denna förändringen inte var förankrad med lagen som spelar Riksserien Elit.

Slutspelet i SM, med en final, är något som är bra för darten. Det ger ett spänningsmoment till darten, för
spelarna, för dart-Sverige, som är värt mycket.

Detta tillfälle med slutspel över en dag/helg, skulle dessutom kunna utnyttjas mer i marknadsföringen av darten.
Jämför med flera andra “mindre” sporter som har motssvarande slutspel med final: Baridy, Irmebandy

FÖRSLAG

Inför slutspel i Rksserien Elit (SM för lag).

FÖ RSLAGSSTÄLLARE

BAKGRUND

Stockholm Super Dart Club (SSDC).



Beskrivning: StDF Motion(1) angående ändring av
inte rvallet då Hedersmedlem kan utses i Svenska
Dartförbundet

Bakgrund: Enligt SvDF:s stadgar §11 kan hedersmedlem utses endast
vart 5:e år.

Motion: StDF anser att möjlighet att utse hedersmedlem ska kunna
ske med ett tätare intervall

Motivering: StDF föreslår därför att möjlighet att utse
hedersmedlem ska kunna ske vart 3:e år.

Motionsställare: Stockholms Dartförbund

Stockholm, 2020-01-31

Styrelsen

Stockholms Dartförbund



Beskrivning: StOF Motion(2) till SvDF årsmöte angående
återinförande av Prova på-licensen

BAKGRUND: På SvDF:s årsmöte 2016 röstades motionen angående Prova på-
licens igenom. Denna togs bort vid årsmötet 2018 på förslag av SvDF:s styrelse.

Motion: Stockholms Dartförbund vill att Prova på-licensen med 50 % rabatt
återinförs till kommande säsong.

MOTIVERING: Då medlemsantalet minskar varje år är alla åtgärder att öka
antalet medlemmar viktigt för darten i Sverige. Subventionen borde även
komma ifrån SvDF som har bättre ekonomi än SDF. Med återinförandet av
Prova på-licensen anser StDF att möjligheten att attrahera nya spelare till att
börja med dart kommer återigen att öka och därmed ökar också intresset för
darten.

MOTIONSSTÄLLARE: Stockholms Dartförbund

Stockholm, 2020-01-31

Styrelsen

Stockholms Dartförbund



Beskrivning: StDF Motion(3) till SvDF årsmöte ang. en
sänkning av SvDF:s medlemsavgift

Bakgrund: Med lemsavgiften till förbundet är nu 340 kr. Svenska
Dartförbundet har uppgett att ekonomin är mycket god och har så
varit i flera år. Även föregående år gjorde vi en stor vinst, enl. kassör
Margareta Ersson.

Under 2015 beslutade styrelsen att reducera antalet nummer av
förbundets medlemsorgan “Dart News”, till att utkommas med
endast ett nummer per år, i stället för de planerade fyra numren per
år. Under det gångna året beslutade styrelsen att inget nummer ska
ges ut, istället ska man försöka skriva en årskrönika för säsongen
18/19 på SvDF:s hemsida.

Förutsättningar föreligger nu att ge tillbaka till verksamheten,
eftersom förbundet har redovisat överskott samt att utlovat nummer
av “Dart News” blev indraget och att medlemmarna framledes
endast, som det ser ut, kommer att få, i bästa fall, någon form av
krönika på nätet.

Motion: StDF föreslår därför sänkning av medlemsavgiften till 300 kr.

Motivering: De 40 kronor som sänkningen innebär återbetalas till
resp. SDF för att tillföra medel för ex. vis riktade rekryteringsinsatser.

Beräkning på sänkningen:

Antal licenser år 2020 = 2 200 st 2 200 x 40 = 88 000 kr

Kostnad Dart News/Årskrönika enligt budget 2019/2020 = 100 000 kr

Motionsställare: Stockholms Dartförbund

Stockholm, 2020-01-31

Styrelsen Stockholms Dartförbund



Beskrivning: StDF Motion(4) angående arvodets storlek och
fördelning till SvDF Styrelse

Bakgrund: Arvodet är idag 7 prisbasbelopp, PBB (år 2020 = 47.300 kr)
=> 7 x 47.300 kr = 331.100 kr exkl. arbetsgivaravgifter, som fördelas
fallande från 2 PBB (ordf.) till 0,5 PBB (ledamot), inklusive 1 PBB för
en “kanslist” samt 1 PBB till förbundskapten.

Motion: StDF föreslår härmed ändring till 5 PPB (236.500 kr) att
fördelas inom styrelsen efter ansvar och arbetsinsats, på så sätt att
även arbetande suppleant ska kunna få ta del av arvodet.
Fördelningen avgörs av styrelsen.

Motivering: StDF anser att 7 PBB är en orimligt stor kostnad som inte
harmonierar med verksamheten. 5 PBB står i bättre proportion till
andra kostnader och intäkter samt antalet medlemmar i SvDF (som
inte verkar öka).

Motionsställare: Stockholms Dartförbund

Stockholm, 2020-01-31

Styrelsen

Stockholms Dartförbund



DAt.1CIl

Motion till Svenska Dartförbundet 2020-02-06

DT1CtH

Motion: utredning nytt spelår

Bakgrund

Vi har märkt att det är svårt - att rekrytera och behålla licensierade spelare, det största
tappet av spelare görs i dagsläget mellan juni och aug. Nuvarande spelår går över 2
räkenskapsår, då SvDF beslutat att ändra räkenskapsår till 1/1 - 31/12.
Idag går säsongen oftast mot sitt slut redan i Maj fir att starta upp igen firts slutet av
september, i många av våra distrikt.

Motivering

Med ovan nämnda anledning önskar Dalicus Dart att årsmötet bildar en arbetsgrupp med
uppdrag att utreda, bI.a. om ett ändrat spelår kan påverka svensk dart framåt? arbetsgruppen
kan titta möjligheter till samverkan mellan distriktsserie och riksserie, Vidare om
sommaruppehållet påverkar rekrytering? Finns det vinster/R5rluster med att ha fasta spelår
över distrikten?
Gruppen ska även se över hur och om vi utvecklar distriktstävlingar till rankingtävlingar
med A 13 C divisioner, 1 syfte att f. riks status även på dem: Vad kan bidra till utveckling av
dartsporten och få den att växa?
Arbetsgruppens uppdrag i helhet är att göra en grundlig utvärdering, där det positiva möter
det negativa, Resultatet får ligga till grund för beslut i frägan på nästkommande årsmöte.
Arbetsgruppen bör inte vara större en ca 5 personer.

Förslag till beslut, yrkande

Vi yrkar härmed på att ärsmötet tillsätter en arbetsgrupp, bestående av motionsställaren, en
ES och TKISK ledamot, en ledamot från Stockholms DF samt en ledamot från övriga SDF,
med uppdrag att göra en utvärdering om byte av spelår.

NAMN Förening

Micael Hjälte Dalicus Dart Club



Ekonomisk skrivelse till Svenska Dartförbundets årsstämma 9 maj 2020

För arvodering av förbundsstyrelsen för verksamhetsåret 2020/2021

Förbundsstyrelsen föreslår att fastställa arvode för FS 6 prisbasbelopp å 47 300 Sek att fördelas inom
styrelsen.

För styrelsen

Uddevalla 13 januari 2020

(‘aI’tdi c.
Camilla Rehnlund

*

IL
1



1

8
Förbundsstyrelsens kommentarer till motioner och skrivelser:

Motion 1
Konsumtionsregler på SM
FS yrkar på avslag
Motivering. Det finns ett beslut från ordförandekonferensen i mars 2018 att inte tillåta konsumtion
under SM. TSK-gruppen har kommit fram till samma svar.

Motion 2
Inför slutspel i Riksserien Elit.
ES yrkar bifall
Motivering: Detta är redan infört till kommande säsong.

Motion 3
Hedersmedlem vart 3:e år
ES yrkar på avslag
Motivering: Det ska vara exklusivt att bli hedersmedlem, så vi tycker årsintervallet på 5 år ska vara kvar.

Motion 4
Prova-på licens
ES yrkar på avslag
Motivering: IOL systemet kan inte hantera detta, samt att enligt GDPR får man bara spara uppgifter i
24 månader.

Motion 5
Sänkning av SvDE:s medlemsavgift
ES yrkar på avslag
Motivering: Eör denna licenskostnad får du spela var du vill i Sverige och övriga världen, samt att du är
försäkrad vid spel. Vi tycker också att det ligger på specialdistriktsförbunden att göra riktade
rekryteringsinsatser. Det är upp till varje specialdistriktsförbund att bestämma detta.

Motion 6
Angående arvodens storlek och fördelning.
ES yrkar på avslag.
Motivering: Pengarna till arvoden kommer inte från spelarnas licenskostnad utan är ett
organisationsstöd från RE. Detta stöd från RE baseras mycket på att förbunden anställer personal, men vi
har valt att betala ut arvoden fördelat på arbetsinsats istället för att anställa någon.
Vi hänvisar också till vår egen skrivelse.

Motion 7
Utredning nytt spelår
ES yrkar på bifall
Motivering: Vi tycker detta låter som en bra uppgift för en arbetsgrupp, samt att denna fråga kom upp
på ordförande konferensen i januari 2020.

Skrivelse 8
Arvoden till förbundsstyrelsen
ES yrkar bifall
Motivering: Pengarna till arvoden kommer inte från spelarnas licenskostnad utan är ett
organisationsstöd från RE. Detta stöd från RE baseras mycket på att förbunden anställer personal, men vi
har valt att betala ut arvoden fördelat på arbetsinsats istället för att anställa någon.


